
„Německá hospodářská politika je naprostá
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ředitel německé burzy (VIDEO)
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NĚMECKO: Německo je tvrdě deindustrializováno – a coby hegemona, na kterém jsme si
vytvořili přílišnou závislost, jej budeme brzy následovat také. Obzvlášť v případě, že se v
Bruselu nepodaří zarazit celou „zelenou katastrofu.“

V souvislosti s tím je ovšem třeba upozornit na fakt, že zástupci průmyslu sami vždy politiku EU ve
všech směrech podporovali a – na rozdíl od zemědělců – dosud jsme se z jejich strany nedočkali
žádných masových protestů.

Připomínám, že právě v Německu to bylo množství různých podniků, které nedávno vyzvaly k volbě
„zavedených“ stran, které Německo do oné katastrofy přivedly.

A vzhledem k bezprecedentnímu vlivu Německa na evropskou politiku vedou stejnou cestou i zbytek
Evropy.

Evropa se díky EU stane skanzenem bez vlastního průmyslu i zemědělství. Oboje je likvidováno v
zájmu šílené ideologie. A Německo jde příkladem…

Německá hospodářská politika je „naprostá katastrofa“ v důsledku toho, že zemi řídí političtí
„fundamentalisté“, varoval vysoce postavený podnikatel.

Theodor Weimer, generální ředitel německé burzy cenných papírů (Deutsche Börse, viz titulní
obrázek), kritizoval ekonomické podmínky ve své zemi a obvinil z nich levicově liberální vládu
„semaforu.“

V projevu na zasedání Bavorského ekonomického poradního sboru 17. dubna Weimer řekl, že
hospodářská politika současné vlády je „čirá katastrofa.“

Projev, který byl původně bez povšimnutí, se nyní stal virálním na sociálních sítích, přičemž jeden
uživatel jej 6. června popsal jako „projev roku.“

V projevu Weimer uvedl, že byl zpočátku optimistický, když se současná vláda v roce 2021 chopila
moci, ale že jeho nadšení se rozplynulo, když „fundamentalisté stále více dosahovali svého.“

„Naše pověst ve světě nikdy nebyla tak špatná jako nyní,“ vysvětlil Weimer a dodal, že významní
mezinárodní investoři se ho dnes ptají, kam se poděl německý ekonomický cit.

„Rozhovory s mezinárodními investory mají fatalistický charakter,“ řekl Weimer.

„Investoři říkají: ‚Jestli to takhle půjde dál, budeme se vám vyhýbat ještě víc, půjdeme ještě dál z
Německa.‘

Pravda je taková, že mezinárodní investoři říkají: ‚Investujeme v Německu jen proto, že jste tak
levní.’“
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„Stalo se z nás vetešnictví,“ dodal.

Weimer uvedl, že investoři nyní požadují „rizikovou prémii,“ když investují v Německu.

„Mívali jsme rizikovou slevu, protože všichni říkali, že Německo je skvělé,“ řekl.

Podnikatel tvrdil, že to, co Německo dělá, je „šílené.“ A dodal, že většina investic do německých
společností je dnes pouze oportunistická.

„K politikům říkají: ‚Už neprojevujete vůbec žádné vůdcovství,‘ zatímco lidé v Singapuru říkají:
‚Jakou vládu tam máte?‘,“ uvedl Weimar.

„Z ekonomického hlediska jsme na cestě stát se rozvojovou zemí. Zmenšujeme se kvůli Bruselu a
Berlínu, zejména pokud jde o podnikatele.“

Podle Weimera bylo Německo v mnohem horší pozici než jiné západní země. Jako příklad uvedl
Ameriku a řekl, že i přes současnou kulturní válku v USA je mnoho investorů přesvědčeno, že
ekonomika poroste bez ohledu na to, kdo v roce 2024 skončí v Bílém domě.

„Z ekonomického hlediska bude příští desetiletí v USA zlatý důl, to je naprosto jasné, bez ohledu na
to, kdo bude prezidentem.“

Naproti tomu Weimer vyjádřil obavy, že německá zelená agenda – zejména pokud jde o tlak na
zrušení automobilů se spalovacími motory – podkopala konkurenceschopnost země.

„Zničili jsme náš automobilový průmysl,“ prohlásil Weimer a dodal, že ho hluboce bolí mluvit s vůdci
hlavních německých výrobců automobilů, kteří byli zatlačeni „do kouta, ze kterého již nemohou
uniknout.“

A tvrdil, že všechny napáchané škody budou nakonec k ničemu, protože „budeme mít spalovací
motory ještě dalších 35 let.“

„To, co děláme, je šílenství,“ řekl.

Weimer řekl, že skutečnost, že byl svou dozorčí radou donucen používat menší auto na základě
politiky CO2, je hloupá, protože taková politika dusí růst.

„Je to vnímáno (mimo Německo) jako naprosto špatné na všech stranách, to je naprosto jasné,“ řekl.
„Naše orientace na humanitu není nikde sdílena.

Z ekonomického hlediska migrace znamená řešení nedostatku kvalifikované pracovní síly tím, že
přivedete pracovníky, kteří ovládají váš jazyk a přispívají.

Neznamená to přivést lidi, kteří vezmou 50 procent peněz občanů a pošlou je jinam.“

Pokud jde o zhoršující se obranné schopnosti Německa, Weimer řekl, že vláda v této otázce
„zaspala.“ Obvinil vládu, že „podvádí“ při plnění dvouprocentního cíle NATO tím, že do svých
výpočtů zahrnula důchody.

„Myslíte si, že si nikdo v USA nevšimne, co děláme? Je to šílenství,“ řekl.

„Munici máme jen na jeden a půl až dva dny.“

Pokud jde o digitalizaci, Weimer tvrdil, že „se nic neudělalo“ – což je v ostrém kontrastu například s



Estonskem, kde podle něj mohou občané podat daňové přiznání online za tři až pět minut.

Pokud jde o německou ekonomiku, uzavřel to slovy: „Je konec.“
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